Lesson Two  my sweet home
Tom認識了一位新朋友Gary, Gary在問Tom一些事情…… 
Gary: Tom, this is my telephone number. What’s you telephone number? 
( Tom,這是我的電話號碼。你的電話號碼是幾號? ) 
Tom: My telephone number is 9364567. By the way, have you ever been to the Sports Park
( 我的電話號碼是9364567。對了,你有沒有去過運動公園? ) 
Gary: Not yet. 
( 還沒啊! ) 
Tom: Oh, I can’t believe it. 
( 哇,真不可思議。 ) 
Gary: What do you mean? 
 ( 你的意思我不懂欸。 ) 
Tom: It’s very beautiful there. It pays to visit.  
( 那地方很漂亮,值得去看一看。 ) 
Gary: It sounds very nice. Would you please take me to the Sports Park? 
( 聽起來很棒,可以請你帶我去運動公園嗎? ) 
Tom: Sure. 
 ( 當然可以囉! ) 
Gary: Will we go there by train? 
 ( 我們要搭火車去嗎? ) 
Tom: Not exactly. We will go to 羅東by train. And after that, we take a walk to the Sports Park.  
( 也不全然是,我們先搭火車去羅東,然後再走路去運動公園。 ) 
Gary: How long will it take us to walk there? 
( 走到那邊要多久呢? ) 
Tom: About twenty minutes. 
( 大概要20分鐘。 ) 
Gary: Is there a bus we can take to get there? 
( 有公車可以到那邊嗎? ) 
Tom: I am afraid not. 
( 好像沒有喔! ) 
　

　

……Tom帶Gary回家裡,Tom向他介紹家裡的一些事情…… 
Gary: What a nice house! You have a lovely home, Tom. 
         ( 你的房子好美,你有一個可愛的家,Tom。 ) 
Tom: Thanks. Let me show you around our house. 
( 謝謝,讓我帶你四處看一看。 ) 
Gary: That’s very kind of you. I hope I’m not putting you to a lot of trouble. 
( 你真好,希望不要太麻煩你。 ) 
Tom: No trouble at all. Now, here is living room. 
( 不麻煩,這裡是客廳。 ) 
Gary: It is very sunny. 
         ( 採光很好喔! ) 
Tom: Of course! The room faces south, so we have sunshine all day long. 
( 當然囉,這房子朝南,所以一整天都曬得到太陽。 ) 
Tom: Follow me, please. I will show you my bedroom…Here it is. 
 ( 請跟著我,我帶你參觀我的臥室。……到了! ) 
Gary: It’s quite spacious. Moreover, it’s beautifully furnished. 
( 很寬敞啊!而且,房間佈置得很精緻。 ) 
Tom: I’m glad you like it. 
( 很高興你喜歡。 ) 
Gary: Where did you get this furniture? 
( 你的傢俱在哪裡買的? ) 
Tom: Most of the furnishings were made to order by Mr. Chen. He is very good at it. 
( 大部分的傢俱是向陳先生訂做的,他的手工很棒啊! ) 
Gary: Could you tell me his address? 
( 你能告訴我他的住址嗎? ) 
Tom: Sure. His address is 10TH FL., NO. 8,SEC. 2,CHUNG-SHAN ROAD, I-LAN CITY. 
( 可以啊!他住在宜蘭市中山路二段8號10樓。 ) 
Gary: Thank you so much, Tom. I have to go now, but I would like to invite you to my house sometime in the near future. 
            ( Tom,謝謝你。我也該告辭了,不過我想邀請你最近找個時間到我家來走走! ) 
Tom: All right. I’ll look forward to that. 
( 好啊,我也很想去看看。 ) 
Gary: Thank you very much again. Goodbye. 
( 再一次地感恩您,再見囉。 ) 
Tom: Goodbye, Gary. You must come again sometime. 
( Gary,再見!你得常來喔。 ) 
